
Aposta clara del govern municipal per 
l'eficiència i l'estalvi energètic 
Una de les mesures més importants de foment de l'estalvi energèt ic i 
econòmic que ha dut a terme durant e l p resent mandat l'Ajuntament 
d'Ulldecona és el canvi d 'enllumenat públic. Les obres han comportat 

la inversió de més de 600.000 euros des de f inals de 20 19 fins a 

l'actual itat. El finançament dels treba lls, segons explica l'a lca ldessa, 
Núria Ventura, "ha estat possib le gràcies als Fons Europeu de 

Desenvolupament Regional (FEDER) i permetran un notable estalvi 

energètic, convertint-se així en una de les inversions més rend ibles 
fetes, t ant a nivell econòmic com de sostenibi litat mediambiental". Els 

trebal ls han permès la subst itució de lluminàries a Ulldecona, Els 

Valentins i el polígon Valldepins, i el canvi dels conductors elèctrics, 
entre altres. Actualment, continuen e ls treba lls de substitució de 

lluminàries i està també en redacció el projecte de mil lora de 

l'enl lumenat públic del barri Castell. 

• 
El consum passa de 
624.237 a 119.602 

kWh/any 

Estalvi anual 
aproximat de 

67.000 € 

Reducció de 
194,28 tones de 

C02e a l'any 

1 O de febrer 2023 

Durant els quatre anys 

s'han dut a terme d iverses 

campanyes de 

sensibi l ització sobre 

mobilitat. L'objectiu és 

dissuadir sobre l'ús del 

vehicle privat i fomentar 

models més beneficiosos 

per la sa lut i l'entorn, com 

anar a peu o en bicicleta, 

sobretot en trajectes curts 

dins l'àmbit urbà. 

Una de les accions més 

eficients per tal de reduir 

la velocitat dins el nucli 

urbà ha estat la 

insta l·lació de coixins 

berlinesos. És una 

elevació quadrangular 

de plàstic dur instal·lat al 

mig de la ca lçada. 



Més desfibril·ladors = espais protegits 
L'Aj untament ha instal·lat en aquest 

mandat, nous DEA als Va lentins i al 

Ba rri Castell. Són d ispositius 

semia utomàtics d 'alta tecnologia i 

fàcils d'uti litzar. Els aparells se 

sumen als t res ja instal·lats a 

Ulldecona; un al po li , que cobreix 

t ot el complex lúdic-esportiu del 

carrer Vicent Aubà, l'a lt re al cam p 

d 'esports, que cobreix tant el cam p 

d e futbo l com el pave lló i un tercer 

a l'Escola, insta l·lat en col·laboració 

d e la Penya Orio l Romeu. 

Construcció d'una 
nova pista poliesportiva 

L'actuació respo n a la vo luntat d'oferir a tota la població, 

però especialment als més jóvens, zones o n poder fer 

esport, obertes i d isponib les en tot mo ment . La inversió ha 

estat de 23.000 euros. Està d issenyada per practicar futbo l 

sa la, handbol i bàsquet, i les d imensions són de 20x 1 O m. 

Treball en 
• equip 

per Albert Palacios. Tinent 
d 'alcaldia de l'Ajuntament 

d 'Ulldecona. 

Semblava q ue aquest mandat 

havia de ser més t ranq uil al 

davant de l'Ajuntament 

d'U lldecona, ja q ue, gràcies al 

vost re suport, vam aconsegui r la 

majoria absoluta per governar. 

Però la rea litat ha estat una alt ra 

completa ment d iferent i hem 

hagut de t rebal lar més q ue mai, 

sempre co lze a co lze tot es les 

àrees de l'Ajuntament, per 

gestionar un d ia a dia 

extremadament comp licat, i 

superar una emergència q ue 

esclatava el març del 2020 i que 

ha marcat tot el mandat. A l'hora 

de fer un balanç no podem 

oblidar, per tant, la g reu crisi 

sanitària, econòmica i social de la 

COVID-19 que ha t rastocat molts 

dels pla ns que teníem, t ambé en 

l'àmbit esporti u. 

M'agrad aria recordar que inclús 

e ls t reballadors de l'àrea 

d'esports de l'Ajuntament van 

esta r dedicats molts mesos a 

altres llocs de feina per donar 

suport al là on més fa lta i 

necessitat feien en e ls mesos 

més d ifícil s. Vu ll aprofitar aquest a 

ocasió per agrair-los la seva 

imp licació fent feines tan 

d iverses com tasq ues de neteja, 

desinfecció, reparti ment de 

mascaretes, de menjar, de 

jard ineria ... 

La tornada a les tasques pròpies 

de l'àmbit esportiu tampoc va ser 

gens fàcil, amb el canvi cont inuo 

de normat ives, el tancament i 

reobertura una i una altra vegada 

de les instal·lacions ... Però, tot i 

això, vam estar on tocava i 

l'esforç sempre va anar d irigit a 

Hem come nçat actuacions de 
regeneració de l nucli antic, 

amb els enderrocs d'espais 

degradats com els dos 
magatzems donats per Rosita 

Barrera al carreró Sant Pasqual. 

Ara s'està tramitant un 
procediment semblant a l carrer 

Montcada i a a ltres punts del 
municipi. ·- ----------------

garant ir en total seg uretat la 

pràctica esportiva i que, ta nt els 

esport ist es federats com els q ue 

no, poguessin entrenar. 

Aquest any 2023 podem dir que 

hem recuperat la normalitat 

absoluta i podem estar 

orgullosos amb el nive ll que 

estan demost rant els esportistes i 

els èxits q ue estan assolint. 

Continuarem treba llant fi ns a 

l'ú lt im moment d'aquest 

mandant sempre com un gran 

equip al servei d'U lldecona, dels 

Va lentins, del Caste ll , de Sant 

Joan del Pas, Les Vent alles i La 

Mi liana. 


